
       Protokoll styrelse möte onsdag 15 dec kl 19 2022 

Närvarande: Marita, Glenn, Niklas, Anders, Kjell, Tobias, Lars och Gunnar 
valberedningen. 

 

1. Mötets öppnande  

Börje öppnar mötet. 

2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 

        Marita justerar 

3. Godkännande av dagordningen 

Godkänd 

4. Föregående mötesprotokoll 

Tobias drar föregående protokoll. 

5. Information från ordförande 

Bra samarbete från Norge vill vara med på våra avelskommitte möte. 

6. AU-Beslut 

Inget att rapportera. 

7. Kassarapport 

Kassan 250 000 + Fonden. 

8. Inkommande rapporter/ärenden 

Inget att rapportera.  

9. Rapport från redaktionskommittén 

Gunnar rapporterar om tidningen och hur det kommer att se ut.  Presstopp till 1/3 

2023 för nästa tidning. Till nästa tidning intervjuer med de som drivit föreningen 

tidigare eksjöprovet, cancerjakten, ölandsräven och rävSM . Eventuellt en annan avels 

enkät till nästa tidning. 

10. Rapport från Avelskommittén 

Inget att rapportera vi skall ha möte i december. Vi kommer att göra en ny enkät om 

avel framledes. Vi har fått in en defekt rapport angående EP. 

11. Rapport från medlemskommittén 

953 medlemmar, Mats har koll på läget. Vi jobbar på fler medlemmar. Vi diskuterar hur vi kan 

skicka med inbetalningskort till medlemmar nu inför 25:års jubileet. 

12. Rapport från klubbshopen/priskommittén 



Kjell rapporterar att det flyter på. Vi pratar om kopplet vi ska göra inför 25:års 

jubileet.  

13. Rapport från rävkommittén 

Vi har en bra artikel i kommande tidning. 

14. Hamiltonkamperna  

31 hundar anmält. Endast två till Hamiltonräven. Ny annons på hemsidan och på FB. 

      15 Sponsring 

Svedea vill ha en handlingsplan för kommande säsong. Solpanels företag kommer med                         

till nästa tidning. Vi vill ha in fler kennel sponsorer. Ultracom sponsrar med tre halsband vi 

betalar för tre och får fem tre går till kamperna de andra två går till ett lotteri. 

 

       16 Årsmöte  

      Vi beslutar att årsmöte hålls i Örebro 22/4 helst på platsen där det startade. Vi bjuder in 

de som startade föreningen. 

       17 Nästa Möte 

       24 januari kl 19:00.         

       17 Övriga frågor 

       Lars tar upp om frågan om färdigmeriterade hundar ska delta i tävlingar och i så fall hur.      

        Vi tar detta som en punkt på nästa möte.        

        Ultracom sponsrar vi betalar för tre och får fem tre går till kamperna de andra två går  

        till ett lotteri. 

       18 Mötets Avslutande. 

       Börje avslutar mötet. 

        

 


